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     UITKOMSTEN 
 
Onderwerp: Raadscommissie Middelen d.d.9 mei 2011 
 
 
Nummer Onderwerp Actie 
 
11-05-01 

 
Opening en mededelingen 
De plaatsvervangend voorzitter opent de vergadering en heet 
iedereen welkom.  
Er is afbericht van mevrouw Van der Werff (GroenLinks) en de 
heer Harren (VVD). 
 
De burgemeester doet verschillende mededelingen. 
 
Het beleid bij 65-jarige huwelijken is dat de burgemeester daar 
persoonlijk heengaat met een bos bloemen, zo ook bij 50-, 60-, 
70- en 75- jarige huwelijken. Ook 100 jarigen en 105 jarigen 
worden door de burgemeester bezocht. Dit naar aanleiding van 
een misverstand in de krant.  
 
Wethouder Dickhoff bezoekt vanavond de regiobijeenkomst VNG 
inzake het bestuursakkoord. Vorig jaar is er geageerd tegen de 
contributieverhoging van de VNG met succes. Het 
bestuursakkoord dient ook goed voorbereid te worden. Er is een 
speciale procedure voor de gemeenteraad, die zijn zienswijze 
moet geven. Begin juni zal het congres plaatsvinden. Het voorstel 
van de burgemeester is om op 24 mei het ambtelijk voorbereid 
advies met B&W te bespreken. Het zal dan om 12.00 uur op de 
mail naar de raadsleden verstuurd worden, zodat fracties voor de 
raadsvergadering die avond nog bijeen kunnen komen. Het is kort 
dag, maar het bestuursakkoord is pas twee weken geleden 
ontvangen, ook de input van de middelgrote gemeenten is zojuist 
ontvangen.  
 
PvdA heeft reeds schriftelijk vragen gesteld en verzoekt een tjdig 
antwoord hierop. Wellicht dat de fractie een motie gaat indienen.  
De burgemeester antwoordt dat op hoofdlijnen antwoorden 
paraat zijn. Op internet staat het bestuursakkoord.  
 
Namens wethouder Dickhoff deelt de burgemeester mee dat, in 
het kader van de kasgeldnorm, korte geldleningen omgezet 
moesten worden naar lange geldleningen. De totale schuld blijft 
hetzelfde. Uit de offertes kwam BNG met de meest gunstige 
voorwaarden voor de lening van 20 miljoen.  
 
De kosten van Hartje Winter bedragen wederom 110.000 euro, 
waarbij de gemeente 50.000 euro in de begroting heeft 
opgenomen. Vorig jaar is met moeite het overige deel binnen-
gehaald. De verwachting is dat het ook dit jaar erg moeilijk 
wordt. Technisch is het niet haalbaar om Hartje Winter te 
verplaatsen naar het in december te openen horecaplein. De 
burgemeester vraagt de raad, wanneer sponsoring niet (volledig) 
gaat lukken, akkoord te gaan het bedrag te putten uit de post 
van de raad onvoorzien waar 66.000 euro in zit. Dit zal tijdens de 
eerstvolgende fractievergaderingen besproken worden en 
gemeld aan de burgemeester.  
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De branden in Schoorl en Bergen vergen erg veel van politie en 
brandweer. Er zit een groot rechercheteam op. De brandweer 
van Heerhugowaard is ook een aantal keren in actie geweest, 
met name voor opruimwerkzaamheden.  
 
VSP suggereert om gebruik te maken van satellieten om de 
daders op te sporen.  
 

 
11-05-02 

 
Publieksrondvraag/spreekrecht 
Hier wordt geen gebruik van gemaakt  
 

 

 
11-05-03 

 
Vaststellen notulen van de commissievergadering van 
7 maart 2011 
Niet vermeld is dat de heer Reijnders (VSP) afbericht  heeft 
gestuurd voor deze vergadering.  
 
Naar aanleiding van het verslag, zal de presentatie rond de 
Draai en de binnenstedelijke gebieden geagendeerd worden 
voor de vergadering van juni.  
 
Het verslag wordt met bovenstaande wijziging vastgesteld.  
 

 
 
 
 

 
11-05-04 
 

 
Actieve informatie vanuit het college / Wet 
Gemeenschappelijke Regelingen (WGR) 
Notitie wethouder J.W. de Boer over regionalisering. 
 
Wethouder De Boer bemerkte dat er veel extra overlegorganen 
ontstonden. Vanuit ervaring en geluiden van wethouders en 
burgemeester, heeft de wethouder een notitie geschreven over 
een meer overzichtelijke en democratische overlegstructuur. Het 
is een discussiestuk dat wordt ingebracht in de regiegroep. Ook 
de suggesties van de griffier hoe de raden meer betrokken 
kunnen worden, zijn meegenomen.  
 
ChristenUnie vindt het een positief voorstel. De fractie ziet de 
raadsbijeenkomst liever twee keer per jaar. Wanneer Jeugdzorg 
ook onder de verantwoordelijkheid van de gemeente komt te 
vallen, is meer afstemming hierover welkom. De fractie heeft 
geen behoefte aan een inhoudelijke bespreking. 
 
PvdA steunt dit stuk en heeft geen behoefte aan inhoudelijke 
bespreking. Er is een duidelijke overkill aan vergaderingen, korte 
lijnen zijn belangrijk.  
 
CDA geeft aan dat binnen de raad het werken aan vertrouwen 
wel eens besproken is. De fractie wil nadenken over een actieve 
rol van de raad. De fractie vindt verdere bespreking niet nodig, 
maar denkt bijvoorbeeld aan een bijeenkomst met raadsleden 
van andere gemeente waar mee samengewerkt wordt. Wellicht 
kan er op die manier een vertrouwensrelatie opgebouwd 
worden.  
 
VVD sluit zich hierbij aan. Binnen de eigen partij wordt al met 
partijleden van andere gemeenten samengewerkt.  
 
Burgerbelang geeft aan dat samenwerking gemakkelijk is als er 
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geld is. Zolang er in de regio geen sterke trekker is die 
gewaardeerd wordt, gaat dit niet lukken. In 2003 is een 
kostenverdeling gemaakt voor regionale platformfuncties van het 
SNK, waarvoor 28.000 euro beschikbaar was. Er zouden vier 
portefeuillehouders komen. Wat is hiervan terecht gekomen?  
De fractie heeft geen behoefte aan verdere behandeling van de 
notitie. 
 
De voorzitter deelt mee dat Burgerbelang naar aanleiding van 
zijn vraag schriftelijk van de wethouder antwoord zal ontvangen.  
 
Trots sluit zich aan bij CDA. 
 
D66 prijst het initiatief van de wethouder. Na verloop van tijd zijn 
er veel overlegstructuren bijgekomen. Met deze notitie kan men 
tot de kern terugkomen.  
 
GroenLinks vindt het een goede visie. Tussen de regels door 
valt te lezen dat men te maken heeft met bepaalde gevoelig-
heden. Zowel in de krant als in dit artikel komt naar voren dat de 
rol van gemeente Alkmaar cruciaal is. Is deze notitie bekend in 
Alkmaar en de overige gemeenten waarmee samengewerkt 
wordt? Kan de wethouder het stappenplan voorleggen?  
 
HOP vindt het ook een goed initiatief van de wethouder. De 
fractie is het niet eens met de uitspraak van Burgerbelang dat dit 
enkel kan slagen door iemand met daadkracht en aanzien. 
Wanneer deze persoon er niet is, kan men trachten tot betere 
samenwerking te komen. Korte lijnen helpen, en vertrouwen is 
belangrijk. Als raad zal daar ook aan gewerkt moeten worden. 
De fractie geeft aan dat zorgvuldigheid in reacties richting de 
pers geboden is.  
 
VSP spreekt de zorg uit voor afnemende economische 
bedrijvigheid. Urgentie is dus noodzakelijk.  
 
Wethouder De Boer vindt de urgentie een terechte opmerking. 
Er liggen voor het gebied behoorlijke kansen, een goede 
samenwerking met de Provincie en Brussel zijn van groot 
belang. Een aantal speerpunten zijn vorig jaar al door de raad 
vastgesteld. Over twee weken, op 19 mei, wordt deze notitie 
geagendeerd in één van de Pora’s. Tevens wordt het twee 
weken later geagendeerd in een regiegroep. Er ligt nog een 
ander voorstel, echter wethouder De Boer is niet van plan beide 
voorstellen in elkaar te schuiven. De overlegstructuur 
voorgesteld in de notitie levert ook een stuk bezuiniging op.  
De wethouder houdt de raad op de hoogte van de 
ontwikkelingen hieromtrent.  

 
 
 
 
 
 
 
 
Weth. De Boer 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
11-05-05 

 
Raadsvoorstel Jaarstukken 2010, de begroting 2012 en de 
bezuinigingsvoorstellen van de Veiligheidsregio Noord-
Holland Noord 
 
VSP wil graag de stukken op papier hebben, niet op een 
scherm. Daarom heeft hij geen vragen. 
 
HOP vraagt of de constatering juist is dat de uitgaven van 2010 
als basis voor de begroting 2012 zijn gebruikt. Het gaat om een 
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bedrag van 26 miljoen. Is er bij de begroting 2012 rekening 
gehouden met het positieve resultaat van 2010?  
De grafieken in de jaarrekening van 2010 laten zien dat de 
personeelslasten met 2% stijgen, terwijl de kosten van 
bedrijfsvoering dalen. Waarom stijgen de personeelslasten? 
De kosten van de ambulancezorg daalt ten opzichte van 2010. 
Hoe staat dit ten opzichte van het te handhaven tarief van 0,72 
euro per inwoner?  
Waarom stijgen de kosten van de meldkamer? 
Is er met een groei van het aantal inwoners voor 2012 rekening 
gehouden? 
De fractie verzoekt het college nadrukkelijk om de duikteams te 
laten bestaan. Hierin is veel geïnvesteerd.  
Zijn de effecten van de bezuinigingen na een jaar te evalueren? 
 
GroenLinks staat achter het voorstel. 
 
D66 is het eens met het bedrag per bewoner. Ook deze fractie 
vraagt aandacht voor de duikteams. De regio kan niet zonder.  
 
Trots vraagt wie het derde duikteam is, naast Hoorn en 
Heerhugowaard. De fractie heeft moeite met het afschaffen van 
een duikteam.  
 
Burgerbelang geeft aan dat er spanning zit in deze stukken. Hoe 
gaat het college daarmee om? Ook deze fractie wil het duikteam 
van Heerhugowaard behouden.  
 
VVD vraagt hoe het met het risico zit binnen de veiligheidsregio 
met deze bezuinigingen. Het kan ernstige gevolgen voor de 
paraatheid hebben.  
Is de gezamenlijke nieuwbouw van politie, de veiligheidsregio en 
GGD een efficiencyslag of kwaliteitsverbetering? 
De jaarstukken van 2010 vermelden dat er eenmalig geen 
nacalculatie plaatsvindt van NZH, wat voor effect heeft dit 
cijfermatig en voor de toekomst?  
Wordt er aan de afgesproken 10,98 vastgehouden wat betreft de 
gemeenschappelijke regeling? 
 
CDA kan zich vinden in dit voorstel. De fractie wil weten of de in 
het amendement gemaakte afspraken van vorig jaar zijn 
verwerkt in dit voorstel. 
 
PvdA verzoekt de bezuinigingsvoorstellen op de website te 
zetten en niet alleen ter inzage te leggen. De vraag die bij de 
fractie naar boven komt is: wat is veiligheid waard? Gezien de 
effecten op de opkomsttijden en op de duikteams. Zijn trainees 
iets anders dan stagiaires?  
 
ChristenUnie vraagt ook of de bijdrage per inwoner niet omhoog 
is gegaan, zoals afgesproken in het amendement van vorig jaar. 
Tevens wil de fractie weten of het mogelijk is dat één gemeente 
zich terugtrekt van het voorstel van de Veiligheidsregio. De 
bezuinigingen brengen versobering met zich mee, ook 
beperkingen op het leereffect en vermindering van de 
vakbekwaamheid. De fractie vindt dit een zorgelijke ontwikkeling 
en heeft hier moeite mee. Klopt het dat er geen vertegen-
woordiging is vanuit Heerhugowaard in het dagelijks bestuur? 
 
De burgemeester geeft aan dat bezuinigingen altijd vervelend 
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zijn en risico’s hierdoor toenemen. Nuttige zaken worden 
verminderd. Echter, deze bezuinigingen zijn noodzakelijk. Wat 
betreft de WGR regelingen wordt er hard opgetreden en geldt 
gelijke monniken, gelijke kappen. Tevens kunnen niet alle 
risico’s afgedekt worden.  
Het derde duikteam is van de Marine, dit wordt ingehuurd en zal 
binnen een jaar opgezegd worden. Wat betreft de duikteams, zal 
de commandant nu kijken naar alternatieve bezuinigingen, dit 
betreft 150.000 euro. Wanneer het bezuinigingsniveau intact 
blijft en de duikteams gehandhaafd, zullen er andere posten 
geschrapt moeten worden.  
De duikteams zijn geen wettelijke taak en staan landelijk al vier 
jaar ter discussie. Bovendien betekent een aanrijtijd van 30 
minuten vaak alleen bergen, en niet redden. 
De gezamenlijke nieuwbouw heeft als voordeel dat de GGD ook 
gebruik kan maken van het pand. Tevens is het bedoeld als 
bezuiniging op de lange termijn. 
Er is een impliciete ondergrens voor de algemene reserve. 
Accountants letten hier op.  
De bijdrage per inwoner is niet omhoog, zoals vastgesteld in het 
amendement van vorig jaar. Dit is ook ter discussie gesteld in 
een brief van de drie centrumgemeenten, Den Helder, Hoorn en 
Alkmaar. Zij wilden daar overheen nog een keer de 0-lijn.  
De groei van het aantal inwoners van Heerhugowaard voor 2012 
is meegenomen. 
Trainees zijn klaar met de studie en gaan rouleren in bepaalde 
functies, stagiaires zijn nog bezig met hun opleiding. 
De ambulancekosten zijn verlaagd door middel van een 
eenmalige afrekening. Men heeft bedrijfsadministratief de ruimte 
om te schuiven.  
De personeelslasten en kosten bedrijfsvoering hangen nauw 
samen.  
De stijging van de kosten meldkamer heeft te maken met stijging 
van verschillende percentages.  
Er wordt veel geëvalueerd, dit kost veel geld en draagt niet bij 
aan de bezuinigingen.  
 
HOP denkt dat het interessant is te signaleren of de 
veiligheidsaspecten wijzigen.  
 
D66 reageert dat de veiligheidsregio dit zelf zal aangeven, 
wanneer zich ernstige aspecten voordoen.  
 
De burgemeester gaat ervan uit dat de veiligheidsregio hierover 
informeert.  
 
VSP deelt in tweede termijn mee dat hij gehoord heeft dat de 
aanrijtijden opgerekt worden van 15 naar 45 minuten.  
 
Dit is de burgemeester niet bekend.  
 
ChristenUnie vraagt of het voortaan mogelijk is om stukken die 
essentieel zijn voor de behandeling mee te sturen per post. Dit 
wordt meegenomen voor volgende vergaderingen.  
 
 
Advies commissie 
Wat de commissie betreft kan het voorstel worden behandeld als 
akkoordstuk in de raadsvergadering van 24 mei 2011.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Griffie 
 



 6 

11-05-06 Rondvraag en Sluiting 
De heer Van der Laan (VVD) vraagt hoe het met de 
knelpuntenanalyse van de brandweer staat. 
 
Mevrouw Van ’t Schip (HOP) vraagt waarom kosten niet 
teruggevorderd kunnen worden bij het oprollen van 
hennepkwekerijen. Dit is een kostbare zaak.  
Ook geeft zij aan dat bij het integraal handhavingprogramma 
2011 een gedeelte wordt gewijd aan leerplicht. Voorheen was dit 
een apart programma of valt dit nu onder dit document? 
 
De heer Dijkstra (Burgerbelang) wil weten wanneer het rapport 
rond de brand op de Zandhorst beschikbaar is. 
 
Mevrouw Jongejan (Burgerbelang) vraagt of het mogelijk is een 
paal te plaatsen op het fietspad bij de rotonde bij de oude 
Middenweg en het bejaardentehuis Rustenburg. Zij heeft 
geconstateerd dat zowel een vrachtwagen als 2 personenauto’s 
over dit fietspad reden.  
 
De voorzitter reageert dat er inmiddels maatregelen genomen 
zijn, dit is in de commissie Stadsbeheer behandeld. Via de griffie 
wordt de informatie hierover toegestuurd.  
 
De burgemeester reageert op de overige vragen. 
 
De knelpuntenanalyse is recentelijk vertrouwelijk behandeld in 
het college. De vertrouwelijkheid heeft te maken met de 
gevoelens van de vrijwilligers.  
 
De heer Van der Laan (VVD) geeft aan dat er wellicht punten 
uitgekomen zijn om bij de voorjaarsnota rekening mee te 
houden. 
 
De burgemeester antwoordt dat er geen concrete zaken naar 
voren zijn gekomen voor de voorjaarsnota. De Westtangent is nu 
volgens wens van de nooddiensten. Er is een budget 
beschikbaar gesteld door de raad voor het aanpassen van de 
Zuidtangent.  
 
Wat betreft het oprollen van hennepkwekerijen blijkt in de 
praktijk dat het hier vaak minder vermogende betreft. Mensen 
die in financiële problemen zitten gaan vaak tot dit soort 
praktijken over.  
 
De rapportages inzake de leerplicht blijven hetzelfde. Dat bij het 
integraal handhavingprogramma 2011 een gedeelte wordt 
gewijd aan leerplicht komt doordat in de nota alle handhaving in 
beeld gebracht wordt.  
 
Volgende week zal het rapport inzake de brand bij Pauw 
besproken worden in het college.  Op korte termijn zal met 
omwonenden een bijeenkomst georganiseerd worden. Eén van 
de aanbevelingen in dit rapport is om bij grote of middelgrote 
branden binnen een week na de brand een informatieavond te 
houden. Dit is ook een aandachtspunt voor de regio.  
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.47 uur.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Griffie 
 
 

 


